



17 June 2024

FOR DISTRIBUTION

**RE: CORPORATE REGISTRIES FEE CHANGES**

As part of the Government of the Northwest Territories 2024 Fiscal Sustainability Plan, the Commissioner of the Northwest Territories, on the recommendation of the Minister of Justice has made fee changes by Regulation.

Effective July 1, 2024, the new tariff for the following services is:

- Filing of Annual Returns - \$150
- Registration of an extra-territorial corporation that carries on business for gain - \$500
- Application or renewal as a Commissioner for Oaths - \$150
- Application or renewal as a Notary Public - \$200

Any questions can be directed to the Corporate Registries at [corporateregistries@gov.nt.ca](mailto:corporateregistries@gov.nt.ca) or 767-9304.

Sincerely,

Matthew F. Yap  
Director, Legal Registries  
Department of Justice



17 JUIN 2024

**RE: MODIFICATION DES FRAIS DES REGISTRES DES SOCIÉTÉS**

Dans le cadre du Plan de viabilité budgétaire 2024 du gouvernement des Territoires du Nord-Ouest, le commissaire des Territoires du Nord-Ouest, sur la recommandation du ministre de la Justice, a apporté des changements aux frais établis par règlement.

Effectifs le 1 juillet, 2024, les nouveaux tarifs pour les services suivants seront:

- Remplissage de rapport annuel - \$150
- Enregistrement d'une société extraterritoriale qui exploite une entreprise à des fins lucratives - \$500
- Demand de commission ou de renouvellement commissaires aux serments - \$150
- Demand de commission ou de renouvellement notaire public - \$200

Toutes les questions peuvent être adressées au registre des sociétés a 767-9304 ou [corporateregistries@gov.nt.ca](mailto:corporateregistries@gov.nt.ca)

Sincèrement,

Matthew F. Yap  
Directeur, Division des enregistrements  
de documents officiels  
Ministère de la Justice